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Voorwoord door onze lijsttrekker 
Op 24 maart verdwijnt Weesp als zelfstandige gemeente om onder de vleugels van 
Amsterdam herenigd te worden met Driemond. Samen vormen we dan een stadsgebied 
met een bestuurscommissie die onze belangen behartigt (zie kader onderaan de pagina). 
Het is een historisch moment in een gedurende onze levens hopelijk unieke periode. De 
covid-19-pandemie heeft een zware wissel getrokken op onze samenleving. Ze heeft direct 
en indirect slachtoffers gemaakt en allengs de ongelijkheid vergroot, tegenstellingen 
verscherpt en eenzaamheid bevorderd. Het heeft ertoe geleid dat het vertrouwen in de 
overheid en de democratie tot een dieptepunt gezakt zijn. De PvdA Weesp-Driemond is 
niettemin hoopvol gestemd. We hebben plannen waarmee we grote problemen als de 
onbetaalbaarheid of onbereikbaarheid van woningen, onze afhankelijkheid van fossiel 
opgewekte stroom en de afgenomen sociale cohesie trefzeker te lijf kunnen gaan. 
   Het samengaan met Amsterdam biedt hierin veel mogelijkheden. Onze plannen hebben 
we verzameld in dit verkiezingsprogramma. We zijn er trots op, maar ons strijdplan is nog 
niet af. Daarvoor willen we zo veel mogelijk inzichten en ideeën van inwoners blijven 
opvangen. Er is veel diversiteit in ons stadsgebied: tussen jong en oud, man en vrouw, arm 
en rijk, autochtoon en mensen met een migratieachtergrond, tussen ‘oude’ en ‘nieuwe’ 
inwoners, tussen kosmopolieten en honkvasten. Juist vanuit deze diversiteit kunnen we -
hoe paradoxaal ook- meer één worden, door gebruik te maken van de rijkdom van de vele 
perspectieven. De PvdA zal hieraan bijdragen door naast het raadplegen van inwoners te 
investeren in het stadsgebied. We willen ongelijk investeren voor gelijke kansen, we zetten 
in op gemengde en groene wijken, we bevorderen de verbondenheid tussen buurten, we 
maken de stad en het dorp toekomstbestendig en we bestrijden armoede zodat niemand 
door het ijs zakt bij tegenspoed. Hiervoor zullen we de bevoegdheden van de 
bestuurscommissie ten volste benutten en toegewijd gebruik maken van de adviestaak 
richting het college van burgemeester en wethouders, niet in de laatste plaats via onze 
partijgenoten in de gemeenteraad. Dit programma is dan ook een mengeling van het 
grootstedelijke PvdA-programma en onze lokale ideeën en prioriteiten. 
   We kijken ernaar uit om samen met u te werken aan het nog mooier maken van ons 
mooie stadsgebied. Op naar een sociaal, groen en eerlijk Weesp en Driemond! 
 
Sjaak Oostenrijk, lijsttrekker PvdA Weesp-Driemond 
 

Op 16 maart 2022 kunt u twee stemmen uitbrengen: één voor de gemeenteraad en één 
voor de bestuurscommissie Weesp. De bestuurscommissie bestaat uit elf leden. Uit hun 
midden kiezen de leden drie dagelijks bestuurders. De bestuurscommissie beslist over 
zaken die van direct belang zijn voor Weesp en Driemond, zoals de inrichting van de 
openbare ruimte, subsidies, vergunningen en lokale bewonersinitiatieven. Bovendien 
adviseren zij (gevraagd én ongevraagd) de gemeenteraad van Amsterdam. Zij vormen de 
schakel tussen de buurten en het stadhuis. Zij zijn de ogen en oren van de buurt en weten 
wat er speelt in wijken. 
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Betaalbaar wonen  
In Weesp wordt veel gebouwd, maar 
Weespers en Driemonders worden met 
die nieuwbouw niet of nauwelijks 
bediend. Voor starters, senioren en 
mensen met een lager of 
middeninkomen is het erg lastig een 
woning te bemachtigen. Veel bewoners 
van ons stadsgebied kunnen hierdoor 
niet in hun eigen gemeenschap blijven 
wonen. Hier verzetten wij ons tegen. 
Wonen is een grondrecht en Weesp en 
Driemond moeten een plek voor 
iedereen blijven. Daarom zetten wij in 
op netto 400 sociale huurwoningen 
erbij in de komende bestuursperiode. 

Sociale nieuwbouw 

We streven naar wijken met een divers 
woningaanbod, maar dat mag niet ten 
koste gaan van woningen voor minder 
vermogende Weespers en Driemonders 
zolang die schaars zijn. De laatste 
decennia is het aandeel sociale 
huurwoningen en ‘middenhuur’ 
(betaalbare vrije-sectorhuurwoningen) 
gestaag afgenomen. Inmiddels is er al 
jaren een tekort in deze categorieën. In lijn 
met de PvdA Amsterdam zetten wij er 
daarom op in dat 40% van de nieuwbouw 
sociale huur is, 40% middenhuur en 20% 
bestemd voor koopwoningen.  
 
Bovendien stellen we ambitieuze eisen 
aan nieuwe woningen wat 
energiezuinigheid betreft. Naast de eis 
vanuit het Rijk dat nieuwbouw (bijna) 
energieneutraal is, zetten we in op het 
gebruik van duurzame en herbruikbare 
materialen. Tevens willen we dat 
bouwstoffen ontmantelbaar worden 
ingezet, zodat ze bij sloop niet vernietigd 

worden, maar erna hergebruikt kunnen 
worden. Aan het begin van de 
bestuursperiode willen we hiertoe 
afspraken maken binnen de 
bestuurscommissie en met de lokale 
woningbouwcorporaties, met als doel dat 
deze eisen gaan gelden voor alle 
nieuwbouw in Weesp en Driemond. 
 
De PvdA ziet woningcorporaties als 
partners in het bestrijden van de 
wooncrisis. De bestuurscommissie moet 
zich actief inzetten voor het onderbrengen 
van nieuwbouw bij 
woningbouwverenigingen en voor het 
zoveel mogelijk voorkomen van afstoting 
uit de lokale voorraad sociale woningen. 
Ook moet de bestuurscommissie zorg 
dragen voor verschillende typen 
woningen binnen het sociale 
huurbestand, zodat lage, lage 
middeninkomens én middeninkomens 
bediend worden. 
 

 
 
Daarnaast willen we de mogelijkheid 
onderzoeken om sociale huurwoningen 
en middenhuurwoningen te reserveren 
voor mensen met een maatschappelijk 
beroep, zoals verpleegkundigen, 
politieagenten en leraren. Met de 
Amsterdamse gemeenteraad willen we 
werken aan regulering van de prijzen in de 
vrijehuursector, zodat ook 
middenklassers die nu net niet kunnen 
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kopen, voor een eerlijke prijs kunnen 
wonen. 
 
De PvdA wil in Amsterdam sociale 
koopwoningen introduceren. Sociale 
koopwoningen hebben een prijs tot 
250.000 euro en zijn bestemd voor 
huishoudens met een inkomen tot 1,5 
keer modaal. In Weesp willen we met 
PvdA Amsterdam optrekken om dit ook 
bij ons mogelijk te maken. Daarbij zetten 
we alle middelen tegen speculeren met 
woningen in die wettelijk voorhanden zijn. 
Een voorbeeld is gebruik maken van de 
nieuwe mogelijkheid om 30 procent van 
de sociale koopwoningen te reserveren 
voor kopers uit de eigen gemeente. 

Woningen voor specifieke doelgroepen 
Bij nieuwbouwprojecten zetten wij in op 
een gemêleerde samenstelling om zo de 
sociale cohesie in de buurt te vergroten. 
In lijn met het plan van de Amsterdamse 
PvdA reserveren we 20% van de 
nieuwbouwwoningen voor jongeren onder 
de 28 jaar. We bieden ruimte voor 
alternatieve woonvormen voor jongeren 
en senioren om ruimtelijke en financiële 
obstakels te vermijden en tegelijk meer 
gemeenschapszin te ontlokken. We 
hebben een positieve grondhouding als 
het gaat om de plannen van Woongroep 
Weesp om seniorenwoningen naast 
Oversingel te ontwikkelen. 
 
We willen dat senioren de mogelijkheid 
hebben om door te stromen naar een 
geschikte gelijkvloerse woning binnen ons 
stadsgebied zonder dat hun woonlasten 
stijgen. Wat ons betreft wordt aandacht 
besteed aan toekomstbestendig wonen in 
de ‘75-jaargesprekken’ met senioren. De 
regeling ‘Van groot naar beter' van de 
gemeente Amsterdam maakt het mogelijk 
te verhuizen naar een kleinere en 

geschikte woning. Wij willen dat deze 
regeling kan worden toegepast -voor 
senioren die dat willen- binnen de eigen 
buurt. Daarvoor bepleiten we de 
herstructurering van vergrijzende buurten 
door het toevoegen van 
seniorenwoningen door nieuwbouw ofwel 
door aanpassingen aan bestaande bouw. 
 
Naast woningen voor jongeren en 
senioren bieden we ook kwetsbare 
mensen huisvesting, samen met 
corporaties en zorgpartijen.  

Bestaande huizen weer toegankelijk en 
betaalbaar 
Woningen moeten betaalbaar blijven. De 
laatste jaren is het omgekeerde gebeurd. 
 
De PvdA Amsterdam wil de 
zelfbewoningsplicht van nieuwbouw 
uitbreiden naar de gehele 
woningvoorraad. Vanaf 2022 kunnen alle 
Nederlandse gemeenten een 
zelfbewoningsplicht invoeren voor 
bestaande bouw, daar waar sprake is van 
schaarste aan goedkope of middeldure 
woningen. Amsterdam denkt aan een 
woonplicht voor huizen tot 512.000 euro. 
Wij vinden deze maatregel ook in ons 
stadsgebied nodig om beleggers te 
weren. Uitzonderingen zijn mogelijk: 
bijvoorbeeld als aan directe familie wordt 
verhuurd. 
 
We kijken verder dan alleen de 
zelfbewoningsplicht: voor koopwoningen 
benutten we het maximale wettelijke 
potentieel aan mogelijkheden tegen 
speculatie. Denk aan een minimale 
doorverkooptermijn (het 
antispeculatiebeding) en 
opkoopbescherming in de vorm van een 
vergunningsverplichting voor verhuur voor 
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aangewezen gebieden. Zo hopen we de 
buitensporige prijsstijgingen te temperen. 

Solidair verduurzamen 
Veel huizen in ons stadsgebied zijn slecht 
geïsoleerd, met name sociale 
huurwoningen. Met de huidige, stijgende 
energieprijzen ligt energiearmoede op de 
loer. Van energiearmoede is sprake als 
meer dan 10% van het inkomen aan 
energie wordt besteed. Dit willen wij 
voorkomen. Door woningen te 
verduurzamen, waar relevant in 
samenwerking met de coöperaties, 
kunnen energiekosten bespaard worden.  
 
Wij zetten ons ervoor in dat iedereen 
toegang heeft tot de hiervoor benodigde 
expertise en middelen. We verwelkomen 
daarvoor een Fixbrigade in ons 
stadsgebied die samen met de 
energieopbouwwerker van 
welzijnsorganisatie Versa en de 
energiecoaches van energiecoöperatie 
Weesp Eco Energie mensen heel 
praktisch en kosteloos helpt met kleinere 
verduurzamingsmaatregelen in hun 
woning. 
 

 
 
We zetten vol in op het (na)isoleren van 
spouwmuren in Weesp en Driemond; dat 
is de meest winstgevende 
isolatiemaatregel, zowel qua energie als 
geld. De wijken die het eerste aan de 

beurt zijn om van het gas af te gaan 
hebben voorrang. Na de spouwmuren 
stellen we een volgend isolatiedoel. Inzet 
is dat de netto woonlasten niet stijgen én 
dat de overgang naar nieuwe 
voorzieningen betaalbaar is voor de 
bewoners. Daarvoor zetten we in op 
bereikbare en kosteloze voorlichting en 
pleiten we voor compensatie voor 
overgangsinvesteringen als een 
elektrische kookplaat naar draagkracht. 
Hiervoor werken we samen met 
duurzaamheidsplatform Weesp 
Duurzaam, welzijnsorganisatie Versa en 
de woningbouwcorporaties. 
 
In wijken waar de woningen door isolatie- 
en verwarmingsstandaarden toe kunnen 
met relatief lage 
verwarmingstemperaturen, zetten we in 
op alternatieven voor verwarmen en 
koken met gas. Denk aan individuele 
lucht-waterwarmtepompen of een 
warmtenet van bijvoorbeeld aardwarmte 
of oppervlaktewater. Voor wijken die nog 
niet klaar zijn voor 
lagetemperatuurverwarming, zullen we 
extra isolatiemaatregelen en maatwerk 
bepleiten. Het gevolg moet zijn dat deze 
gebieden vervolgens ook prima gasloos 
kunnen worden. De plannen voor een 
warmtenet in de Weesper Transitievisie 
Warmte (TVW) vereisen zo’n inhaalslag in 
de geselecteerde wijken. 

Kunnen blijven wonen in je stad of dorp 
De afgelopen raadsperiode pleitten wij 
met succes voor een ruime voorrang voor 
Weespers op het sociale huurbestand in 
de stad. Het werd acht jaar lang voorrang 
op 60% van de huurvoorraad, met ingang 
van 2023. Voor na die acht jaar willen we 
pleiten voor lokale 
voorrangsmogelijkheden voor gebieden in 
de gemeente Amsterdam in het 
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algemeen. Dit moet bijdragen aan de 
sociale samenhang van Weesp en 
Driemond. We gaan er bovendien voor 
pleiten om de woonopties voor Weespers 
en Driemonders meer met elkaar te 
verbinden. Voor bijvoorbeeld Driemonder 
senioren moet het mogelijk worden naar 
een seniorenwoning in Weesp te 
verhuizen. Wij geloven dat het een recht is 
om te kunnen blijven wonen in je eigen 
stad of dorp, in je eigen gemeenschap. In 
het licht van de fusie met Amsterdam 
wordt veel gesproken over het behoud 
van de identiteit van de gemeenschap. 
Maar de eerste voorwaarde voor het 
behoud van identiteit is het behoud van 
die gemeenschap. We zien nu dat het 
voor sommige Weespers en Driemonders 
onbetaalbaar wordt om hier te wonen en 
dat is ontoelaatbaar. Wij zullen alles uit de 
kast halen om deze trend te keren. 
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Gelijke mogelijkheden 
voor jong en oud 
Een goede basis voor elk kind en de 
kans voor elke volwassene om 
volwaardig mee te doen. Dat is waar 
wij ons voor inzetten. Gelijke kansen in 
het onderwijs en voldoende financiële 
middelen om ervoor te zorgen dat ook 
kinderen die opgroeien in armoede 
mee kunnen doen – sporten, mee op 
schoolreisje, een cadeautje op de 
verjaardag en een nieuwe winterjas. 
Ook in een arm gezin heb je daar recht 
op. Volwassen Weespers en 
Driemonders moeten daarnaast 
ondersteund worden bij het trotseren 
van hindernissen als laaggeletterdheid 
en een afstand tot de arbeidsmarkt. 
Daarom zetten wij ons in om 
kansenongelijkheid in ons stadsgebied 
te bestrijden. 

Investeren in onderwijs 
De kwaliteit van het Nederlandse 
onderwijs gaat achteruit. Het lerarentekort 
is ook in ons stadsgebied merkbaar en de 
kansenongelijkheid in het onderwijs 
neemt toe. Bovendien heeft corona 
leervertraging veroorzaakt. Wij stimuleren 
de gemeente Amsterdam flink te 
investeren in het onderwijs en de 
voorschoolse voorzieningen. Daarbij 
vinden wij het belangrijk dat er op 
basisscholen ruimte is voor 
cultuuronderwijs, zoals muziek en drama. 
Mede gezien de groei van de bevolking 
van ons Stadsgebied staan we positief 
tegenover het idee om een cultureel 
centrum te ontwikkelen. 
 
Nu we onderdeel van deze gemeente 
worden, krijgen we hiervoor extra 
middelen tot onze beschikking.  

 
Ook willen onderzoeken of het mogelijk is 
om in ons stadsgebied (naar Amsterdams 
voorbeeld) één van de scholen tot 
“familieschool” te ontwikkelen, waarbij 
intensief samengewerkt wordt met 
maatschappelijke instellingen, zoals 
schuldhulp, armoedebestrijding, zorg en 
sport. 
 
Verder willen we inventariseren of alle 
scholen voldoende toegankelijk zijn, voor 
mensen met een fysieke beperking of 
specifieke onderwijsbehoeften.  
 

 

Voldoende kinderopvang en BSO 
De wachtlijsten voor kinderopvang en 
BSO zijn lang in Weesp. Weesp is in trek 
bij jonge gezinnen en de capaciteit van 
kinderopvang en buitenschoolse opvang 
sluit niet aan bij de vraag. Hierdoor is er 
voor een grote groep kinderen geen 
opvang in Weesp. Er moet voor elk kind 
plek zijn op de voorschool en de 
kinderopvang, ongeacht opleidingsniveau 
en sociaaleconomische status van de 
ouders. 
 
Wij zetten ons ervoor in dat het 
kinderopvangtekort hoog op de agenda 
komt bij zowel de bestuurscommissie 
Weesp als bij de Amsterdamse 
gemeenteraad. Bovenal willen we ons in 
nauwe samenwerking met onder meer het 
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Amsterdamse college en de 
schoolbesturen hard maken voor actie op 
dit gebied: het beschikbaar stellen van 
extra locaties - eventueel tijdelijke locaties 
- en het aanpakken van het 
personeelstekort.  

Meedoen! 
Als PvdA willen we investeren in gelijke 
kansen voor kinderen die een minder 
gunstige startpositie in het leven hebben.  
 
Veel Weespers en Driemonders hebben 
het goed. Des te schrijnender is het dat 
zo’n 400 kinderen in ons stadsgebied 
opgroeien in armoede. Wij vinden dat 
ieder kind mee moet kunnen doen en dat 
kinderarmoede bestreden moet worden.  
 
Om te zorgen dat zoveel mogelijk in 
natura bij het kind terecht komt zijn 
regelingen als de scholierenvergoeding, 
het kindtegoed op de Stadspas, het 
Jeugdcultuurfonds en het Jeugdfonds 
Sport heel belangrijk.  
 
Daarnaast investeren we extra in 
sportverenigingen, culturele verenigingen 
en maatschappelijke organisaties die 
bijdragen aan de kansen en 
mogelijkheden voor kinderen. 

Laaggeletterdheid aanpakken 
In Groot-Amsterdam is ongeveer 14 
procent van de bevolking laaggeletterd. 
Je bent als volwassene laaggeletterd, als 
je moeite hebt met lezen, schrijven en/of 
rekenen. Vaak heb je dan ook beperkte 
digitale vaardigheden. 
 
Laaggeletterdheid heeft een sterke 
negatieve invloed op het dagelijks leven 
van mensen. Wij zetten ons in om 
laaggeletterdheid te bestrijden. De 

bibliotheek vervult daarin een belangrijke 
rol, bijvoorbeeld met de VoorleesExpress.  
 
Wij zetten ons ervoor in dat de bibliotheek 
nog meer mensen bereikt. Als plek waar 
(digitale) laaggeletterdheid bestreden 
wordt, maar ook als sociale 
ontmoetingsplek en een plek waar 
kinderen een veilige plek hebben om te 
leren en lezen. 

Gelijke kansen op de arbeidsmarkt 

Hoewel er in veel sectoren van de 
economie momenteel een grote behoefte 
is aan arbeid, zijn er nu ook nog steeds 
veel mensen die niet op eigen kracht een 
passende baan vinden. Daarbij spelen 
verschillende oorzaken een rol, zoals 
fysieke beperkingen of een taal- of 
onderwijsachterstand, bijv. als gevolg van 
een migratieachtergrond, zoals bij 
statushouders. Begeleiding en scholing, 
toegesneden op de specifieke situatie, is 
dan nodig om de afstand tot de 
arbeidsmarkt te overbruggen. 

De gemeenten hebben hier een 
belangrijke taak, o.m. op grond van 
wetten zoals de Participatiewet en- voor 
nieuwkomers- de nieuwe 
Inburgeringswet. 

De PvdA zal de lokale voortgang van het 
gemeentelijk beleid op dit terrein alert 
volgen en de effectiviteit ervan kritisch 
beoordelen. Zij zal zo nodig signalen en 
advies richting gemeente afgeven. Ook 
zal zij lokale initiatieven in beginsel 
ondersteunen, bijv. om in samenwerking 
met het lokale bedrijfsleven 
leer/werkplekken te scheppen en /of 
vrijwilligersinitiatieven te stimuleren op het 
vlak van taal- en jobcoaching. 
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Investeren in sport en 
cultuur 
Sport en cultuur moeten laagdrempelig 
zijn voor iedereen. Zeker in de 
coronatijd toen we het periodes zonder 
moesten stellen, merkten we hoe 
onmisbaar de sportclub, het theater en 
de muziekvereniging zijn. We streven 
naar vitale, toekomstbestendige 
verenigingen, waarbij we onze 
vrijwilligers koesteren. 

Ondersteuning van verenigingen 
Veel Weespers en Driemonders genieten 
van de culturele en sportieve 
voorzieningen die ons stadsgebied rijk is. 
De vele sportclubs, muziekverenigingen, 
de City of Wesopa, Weespers aan de 
Wand en De Kreatieve Groep zijn voor 
veel Weespers heel belangrijk. 
Driemonders zijn gehecht aan de 
Matchzo, hun volkstuinverenigingen en 
Geinburgia. Wij zetten ons in voor deze 
veelal door vrijwilligers gerunde 
initiatieven en dragen er zorg voor dat zij 
vitaal blijven en als het nodig is, versterkt 
worden. 
 
Met de overgang naar Amsterdam zal het 
stadsgebied Weesp nu definitief 
marktconforme huren moeten rekenen 
voor het maatschappelijk vastgoed waar 
verenigingen gebruik van maken. Dat is 
voor veel verenigingen een behoorlijke 
overgang maar we gaan er via gerichte 
subsidies voor zorgen dat het bestaan 
van de verenigingen hierdoor niet in 
gevaar komt. We zullen er eveneens op 
toezien dat er ruimte blijft voor nieuwe 
verenigingen. 

Sport en cultuur voor iedereen 

Sport en cultuur moeten mogelijk zijn voor 
iedereen. Ook voor wie dit zelf niet kan 
betalen. Zo is ons waterrijke stadsgebied 
een zwemdiploma voor elk kind 
essentieel. Fondsen als het Jeugdfonds 
Sport en het Jeugdcultuurfonds helpen 
daarbij en moeten toegankelijker worden, 
zodat elk gezin dat deze fondsen nodig 
heeft ze weet te vinden. 
 
Versa Welzijn speelt een waardevolle rol 
in het toegankelijk maken van sport en 
beweging. Hun buurtsportcoaches zorgen 
bijvoorbeeld voor laagdrempelige sport- 
en beweegactiviteiten en zij informeren en 
adviseren over een gezonde leefstijl.  
 
Alle leden van een sportclub moeten zich 
er welkom kunnen voelen. 
Sportverenigingen zouden sterk en snel 
moeten optreden tegen racistische, 
seksistische, homofobe of andere 
discriminatoire acties. Het is fijn als 
trainers dit kunnen signaleren en 
aanpakken. Voor leden is het prettig als zij 
terecht kunnen bij een 
vertrouwenspersoon als er toch iets 
misgaat. Sportgebouwen moeten 
voorzien zijn van privé-kleedkamers voor 
mensen die hier behoefte aan hebben. 

Weesper monumenten behouden 
Weesp telt ruim 300 rijks- en 
gemeentelijke monumenten. Wij zetten 
ons ervoor in dat wat van waarde is 
behouden blijft en dat wat nieuw 
gebouwd wordt van waarde is. De 
gemeente moet particulieren faciliteren bij 
het onderhouden van de monumenten. 
 
Zoals de Historische vereniging heeft 
bepleit is het belangrijk om de lijst van 
monumenten in Weesp uit te breiden met 
recentere gebouwen. Het Stadhuis zal als 
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“Huis van Weesp” een speciale plek 
krijgen, als thuisbasis van een uitgebreid 
museum en als de plek waar de 
bestuurscommissie vergadert en de 
ondersteunende ambtenaren hun 
werkplek hebben.  
 

 

Meer geld voor lokale media 
De PvdA hecht zeer aan lokale 
journalistiek van goede kwaliteit. Die 
wakkert discussies aan, informeert 
bewoners en controleert het bestuur van 
de stad. We willen dat de democratische 
en maatschappelijke functies van onze 
lokale media, zoals het WeesperNieuws 
en de Dorpskrant Driemond, 
gegarandeerd worden en pleiten er bij de 
gemeente Amsterdam voor dat daar 
voldoende geld voor vrijgemaakt wordt. 

Plek om te spelen en chillen 
We vinden het belangrijk dat er voldoende 
plekken zijn waar jongeren kunnen 
ontspannen en elkaar kunnen ontmoeten. 
Op dit moment missen jongeren dit in 
Weesp. Ook wat oudere kinderen (8-12 
jaar) missen speelplekken passend bij hun 
leeftijd. Er zijn al wat mooie ideeën en 
initiatieven op dit vlak, zoals een klimpark 
in Don Bosco dat vorig jaar uit de 
ideeënwedstrijd Weesp Begroot kwam. 
We vinden het belangrijk dat dit er zo snel 
mogelijk komt. Verder gaan wij de 

behoeften van jongeren verder 
onderzoeken en zetten ons er voor in om 
voorzieningen zoals 
uitgaansgelegenheden voor hen in Weesp 
en Driemond te verbeteren.  
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Een groen stadsgebied 
met rode idealen 
In het vergroenen en verduurzamen 
van Weesp en Driemond zien wij een 
uitgelezen kans om ons stadsgebied 
nog mooier te maken. Een plantenrijke 
omgeving, een energie-efficiënt huis 
en relatief schone industrieterreinen 
maken onze omgeving fijner en 
toekomstbestendiger. Dit zijn 
complexe aanpassingen voor een klein 
stadsgebied op een opwarmende 
planeet, maar de gedachte dat we dit 
samen kunnen, stemt ons hoopvol. Wel 
is het voor ons uitermate belangrijk dat 
de verduurzaming niet voor meer 
financiële ongelijkheid zorgt. Ook als je 
(bijna) rood staat, moet je groen 
kunnen doen. Tegelijkertijd willen we 
dat de bestuurscommissie samen met 
het Amsterdamse college slim regie 
voert om (industriële) grootverbruikers 
in Weesp en Driemond te helpen en 
aan te sporen te vergroenen. 

Energiearmoede voorkomen 
Hoe we energie verbruiken, verandert. Dat 
is heel belangrijk, maar het mag niet 
leiden tot energiearmoede. Want om echt 
duurzaam te zijn, moet een samenleving 
eerlijk zijn. Verduurzaming van een 
woning zorgt voor besparingen in de 
energiekosten. We zoeken met de 
woningbouwcorporaties naar manieren 
om sociale huurwoningen beter te 
isoleren zonder dat dat terugkomt in de 
huur. Daarnaast zetten we ons ervoor in 
dat iedereen toegang heeft tot de 
expertise die nodig is voor 
duurzaamheidsmaatregelen. Meer 
hierover lees je in het hoofdstuk 
‘Betaalbare woningen’. 

Iedereen krijgt een Duurzame Stadspas. 
Deze pas geeft korting op duurzame 
producten en diensten, inclusief lokaal 
geproduceerde producten. Een duurzame 
stadspas stimuleert dat ook mensen met 
de laagste inkomens duurzame producten 
kunnen kopen. Duurzamere keuzes 
worden zo gestimuleerd en toegankelijker 
voor iedereen. 

Verduurzamen via daken 
Weesp en Driemond hebben veel ‘lege’ 
daken. Deze kunnen veelal gebruikt 
worden voor het opwekken van groene 
stroom of kunnen vergroend worden. De 
PvdA wil eigenaren van grote daken 
stimuleren en helpen om zonnepanelen te 
plaatsen. Het liefst in combinatie met een 
groen dak en daar waar het technisch 
mogelijk is ook in combinatie met 
waterberging. Ook woningbouwcorporatie 
Ymere willen wij stimuleren om versneld 
zonnepanelen op de daken van sociale 
huurwoningen te plaatsen, zodat de 
bewoners daarvan kunnen profiteren. 
 

 
 
In het verlengde van het bedekken van 
daken met zonnepanelen en/of het 
creëren van sedumdaken zien we een 
noodzaak tot uitbreidingen van het 
elektriciteitsnet. Dat is belangrijk om de 
opwekpieken te kunnen bufferen en zo 
overbelasting of ondercapaciteit van het 
net te voorkomen. Daarbij willen we 
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bedrijven helpen om hun stroomvraag 
meer in lijn te brengen met de 
piekmomenten in de opwekking. Inzetten 
op grootschalige vormen van 
elektriciteitsopslag maakt deel uit van de 
benodigde aanpassingen, denk aan: 
moderne accu’s of batterijen, 
opslagsystemen die gebruik maken van 
de verschillen tussen laag-, midden- en 
hoogspanning en het omzetten van 
stroom in warmte of waterstof. Een 
evenwichtig netwerk van autolaadpalen 
hoort ook bij de verduurzaming van ons 
stadsgebied. 
 
Voor grote windturbines zien wij in ons 
stadsgebied geen mogelijkheden. De 
onmogelijkheid tot voldoende afstand tot 
woonwijken is daarvoor de belangrijkste 
reden. 
 

 

Meer groen 
Om de leefbaarheid van ons stadsgebied 
te vergroten, voor zowel de inwoners als 
de flora en fauna om ons heen, moeten 
we de natuur meer de ruimte geven: meer 
haar gang laten gaan waar dat kan en 
meer verwelkomen in de bebouwde kom. 
Dit is goed voor ons welzijn, onze 
weerstand, voor de luchtkwaliteit, voor 
onze huisdieren, voor onze landbouwers 
(het helpt bestuiving) en tegen hittestress, 
wateroverlast en bodemdaling.  
 

We vergroten het aantal bomen in en rond 
de bebouwde kom en ontwikkelen een 
biodivers bos ten noorden van 
Weespersluis. In aanvulling daarop 
beschermen we de weinige ‘wilde’ stukjes 
natuur in het buitengebied, zoals de 
spoorwegdriehoek en de noordwestelijke 
hoek van de Bloemendalerpolder. 
 
Om het groeiende, verdichtende 
stadsgebied toch te vergroenen, zetten 
we vanuit de bestuurscommissie samen 
met buurtbewoners vol in op het 
toevoegen van een grote hoeveelheid 
geveltuinen en groene daken. Bovendien 
zoeken we naar betegelde publieke 
ruimtes die vergroend kunnen worden en 
stimuleren bedrijven en huishoudens om 
hun tegeltuinen te vergroenen. We 
organiseren een jaarlijkse wedstrijd om de 
groenste tuin van Weesp-Driemond. 
 
We werken graag samen met de 
volkstuinverenigingen. Voorts 
onderzoeken we of er ruimte is voor de 
introductie van tuincoaches, als variant 
op de energiecoach, die als lokale 
vrijwilligers meedenken met Weespers en 
Driemonders over tuinarchitectuur en -
biodiversiteit. Daarnaast pleiten we voor 
de gratis beschikbaarheid van een aantal 
tuinontwerpen voor veelvoorkomende 
tuinoppervlaktes en -ondergronden in ons 
stadsgebied, eventueel in samenwerking 
met de lokale tuincentra. 
 
De groenperken in Weesp en Driemond 
laten we intensiever begroeien, met meer 
groenlagen (boom - klimplant - struik - 
kruid of bloem) en minder onderhoud, 
zodat meer planten en kleine dieren er 
een thuis vinden en kinderen erin op 
ontdekkingstocht kunnen gaan. Bermen 
blijven we inzaaien met een grote variëteit 
aan inheemse bloem- en kruidensoorten 
en maaien we slechts sporadisch, waarbij 
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we het maaisel afvoeren. Bij het 
verduurzamen van bermgroen houden we 
rekening met sociale veiligheid. Bermen 
langs zowel wegen als waterwegen 
brengen we meer in verbinding met elkaar 
en groengebieden.  
 
Bij nieuwbouwprojecten bouwen we 
natuurinclusief en zorgen we voor 
groenere tuinen bij oplevering. 
Nieuwbouw moet bovendien zoveel 
mogelijk ‘deconstrueerbaar’ worden, 
zodat de bouwmaterialen bij sloop 
opnieuw benut kunnen worden. We 
onderzoeken de mogelijkheid van een 
sloopfonds voor bedrijfspanden. 
 
We willen, waar mogelijk, gebruik (laten) 
maken van braakliggende terreinen voor 
het verbouwen van bijvoorbeeld 
olifantsgras. Dit kan gebruikt worden als 
bouwmateriaal en vangt veel CO2 op. 

Recycling en zwerfafval 
In de komende tijd worden in het centrum 
van Weesp ondergrondse vuilcontainers 
geplaatst. We houden de GAD scherp op 
het tijdig legen van de containers en het 
tegengaan van rommel rond de 
containers.  
 
We richten een prikbrigade Weesp-
Driemond op, voortbouwend op 
bestaande initiatieven. Alle Weespers en 
Driemonders die zich aansluiten krijgen 
een goede uitrusting om zwerfafval te 
rapen en worden eens per jaar in het 
zonnetje gezet. 
 
Ook willen wij afval bij de bron 
aanpakken. We gaan bedrijven en 
inwoners stimuleren om hun eigen 
verpakkingen te (her-)gebruiken. We 
onderzoeken hoe reststromen van 
bedrijven beter op elkaar aangesloten 
kunnen worden, om hergebruik flink te 

bevorderen. We voeren ook de “ja ja 
sticker” in. Om de deeleconomie te 
stimuleren willen we strijden voor een 
bibliotheek die spullen uitleent. Denk 
voornamelijk aan producten die gekocht 
worden (zoals elektrische apparaten of 
partytenten) en vervolgens zelden worden 
gebruikt. 
 
Op verschillende producten willen we een 
statiegeldsysteem stimuleren, zoals op 
kerstbomen. 

Dierenwelzijn 
De PvdA vindt het belangrijk dat er meer 
bewustzijn komt over de omgang van de 
mens met dieren. Daarom moet meer 
ingezet worden op informatie over waar 
ons vlees en onze vis vandaan komt. Ook 
moet de dierenambulance voldoende 
gefinancierd worden, zodat ze altijd voor 
(wilde) dieren kunnen rijden. 
 
Wij willen met boeren op zoek naar 
mogelijkheden om meer planten in en of 
langs de weides te zetten waar hun vee in 
loopt. Dit om een omgeving te creëren die 
een schaduwplek voor het vee levert en 
biodiverser is, onder andere door ruimte 
te bieden aan planten die geliefd zijn bij 
bestuivende insecten.  
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Veilige, bereikbare en 
levendige buurten 
Ons stadsgebied moet voor iedereen 
toegankelijk zijn en blijven. Naast 
bereikbaar moeten onze buurten veilig 
zijn en voldoende voorzieningen 
hebben. Zo zorgen we voor een 
inclusief, aangenaam en saamhorig 
stadsgebied waar niemand buiten de 
boot valt. 

Bereikbare buurten 
Elke wijk in Weesp moet bereikbaar 
worden met de bus en voor senioren 
moeten maatwerkopties beschikbaar zijn. 
De wijk Hogewey is een voorbeeld van 
een wijk die beter bereikbaar moet 
worden. Dit is een wijk met veel inwoners, 
veel werkgelegenheid en de slechtste 
busverbinding van Weesp. Ook maken we 
ons hard voor een betrouwbare 
busverbinding met Driemond naar zowel 
(station) Weesp als Amsterdam-Zuidoost. 
Verder willen we een goede OV-
verbinding in de nacht. Ook is het 
belangrijk dat we toezien op de 
begaanbaarheid van wegen en trottoirs 
om ons stadsgebied veiliger en 
toegankelijker te maken voor mensen met 
een fysieke beperking. 

Veiligheid fietsers en voetgangers 
vergroten 
Weesp en Driemond moeten veilig zijn 
voor fietsers en voetgangers. De PvdA wil 
dat ieder kind veilig en zelfstandig naar 
school kan lopen of fietsen. De rotonde 
tussen Leeuwenveld en het centrum is 
ons wat dat betreft een doorn in het oog; 
de fiets- en voetgangerstunnel in het 
verlengde van de 

Bloemendalerpoldersingel moet er zo snel 
mogelijk komen.  
 
Ook op andere plekken werken wij aan 
het vergroten van de veiligheid van 
kwetsbare verkeersdeelnemers. Dit doen 
we bijvoorbeeld door in te zetten op 
betere verlichting bij de Amstellandlaan 
en de Prinses Irenelaan. De overgang 
Plataanlaan - Papelaan voor fietsers moet 
met voorrang veilig gemaakt worden. De 
kruising Amstellandlaan - Casparuslaan 
moet veiliger, maar een rotonde is op 
deze locatie niet de oplossing. 
 
We streven naar meer 30-
kilometerwegen. Dit vergroot de 
verkeersveiligheid, vermindert 
geluidsoverlast en is beter voor het milieu 
en de volksgezondheid. 
 

 

Verbonden stadsgebied 
Vanaf de fusie gaan Weesp en Driemond 
verder als één stadsgebied. Een fietsbrug 
in het verlengde van de Weesper 
Amstellandlaan kan de barrière van het 
Amsterdam Rijnkanaal verkleinen. 
 
Een spoortunnel onder de Vecht kan de 
definitieve verbinding tussen 
Weespersluis en de rest van Weesp tot 
stand brengen. De PvdA wil dat er op 
korte termijn een planologische 
reservering wordt gemaakt hiervoor. Ook 
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pleiten wij voor een onderzoek naar een 
verbinding tussen De Klomp en Aetsveld, 
waarbij we rekening houden met 
geluidsoverlast en verkeersveiligheid. 

Parkeren 
In de afgelopen periode is in Weesp een 
vergunningenstelsel ingevoerd. De indruk 
van de PvdA is dat dit stelsel in grote 
lijnen een positief effect heeft gehad op 
de parkeersituatie in Weesp. Naar 
aanleiding van de eerste evaluatie zullen 
nog enige verbeteringen worden 
doorgevoerd, onder andere aan de 
toegenomen parkeerdruk in de 
grensgebieden van betaald parkeren. 
 
Tot op heden is het nog niet gelukt om 
geschikte satellietlocaties voor parkeren 
te ontwikkelen. De PvdA pleit ervoor om 
hiervoor ruimte te reserveren in het 
Cacaokwartier en ook op het P+R terrein 
bij het station. 
 
Met bewoners en ondernemers in de 
binnenstad willen we kijken hoe we de 
leefbaarheid van ons centrum kunnen 
verbeteren. Zo willen we in overleg met 
bewoners en ondernemers onderzoeken 
of we de Nieuwstraat tussen de Slijkstraat 
tot aan de Grote Kerk autovrij kunnen 
maken. 
 

 

Steun voor ondernemers en winkeliers 
Ondernemers en winkeliers spelen een 
grote rol voor de levendigheid en sociale 

samenhang in ons stadsgebied. Zij 
hebben het zwaar te verduren gehad door 
de coronacrisis en we willen hen waar 
mogelijk steunen om er weer bovenop te 
komen. Zo kunnen ondernemers hun 
belangrijke rol voor ons stadsgebied 
blijven vervullen. Een centrummanager 
kan hier een belangrijke rol (blijven) 
vervullen. Nu de stichting Weesp Centraal 
vanwege de fusie met Amsterdam niet 
meer op de gebruikelijke manier 
gefinancierd kan worden, zal de PvdA het 
aanmoedigen als de ondernemers in het 
centrum zich verenigen in een Bedrijven 
Investerings Zone. Een dergelijke “BIZ” 
verdient de steun van het bestuur van 
stadsgebied Weesp. 

Levendige buurten met sociale 
samenhang 
We streven ernaar in elke wijk een plek 
met een buurthuisfunctie te faciliteren met 
voorzieningen voor alle leeftijden. De 
buurtkamers zijn een prachtige invulling 
hiervan. Vooral jongeren en ouderen 
hebben hier belang bij. Voor de jongeren 
om verveling tegen te gaan en om 
ondersteuning en richting te vinden, voor 
de ouderen om mee te doen aan 
activiteiten en aanspraak te hebben. Een 
koppeling van bijvoorbeeld een bar of 
cafetaria aan een buurthuis kan in 
sommige wijken een logische invulling 
zijn. 
 
Voor kansengelijkheid zijn 
jongerenwerkers essentieel. Het aantal 
jongerenwerkers moet meegroeien met 
het toenemende aantal kinderen in ons 
stadsgebied. 
 
In de afgelopen periode heeft de PvdA 
het initiatief genomen voor een onderzoek 
naar uitgaansmogelijkheden voor de 
jeugd in Weesp. Dat onderzoek wordt 
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natuurlijk samen met jongeren uitgevoerd. 
We hopen dat het mooie ideeën op zal 
leveren voor uitgaansgelegenheden in 
onze stad en we kijken ernaar uit om 
vanuit de bestuurscommissie te helpen 
deze ideeën te realiseren. 

Veiligheid thuis, op straat en op werk 
Iedereen moet zich veilig kunnen voelen 
in ons stadsgebied. We investeren in 
jonge inwoners om de kans dat ze in de 
criminaliteit terechtkomen, zo klein 
mogelijk te maken.  
 
Verder zijn we scherp op signalen over de 
bedreiging van hulpverleners in ons 
stadsgebied en het voorkomen van 
discriminatoire misdrijven (racistische, 
seksistische, homofobe, et cetera). Bij 
aangiftes moeten wijkagenten 
bijvoorbeeld kunnen wijzen op het 
netwerk Roze in Blauw. 
In de komende periode willen we de 
aanstelling van een vijfde wijkagent 
realiseren. 
 
Tijdens de pandemie is huiselijk geweld 
helaas flink toegenomen. We willen dat 
professionals in contactberoepen (zoals 
kappers) een kans krijgen om een cursus 
te volgen over het herkennen van huiselijk 
geweld. Zij staan vaak midden in de 
samenleving en hebben sociaal en fysiek 
contact met onze bewoners. 

Openbare toiletten 

Op dit moment blijft één op de twintig 
mensen liever thuis uit angst niet op tijd 
naar de wc te kunnen. Wij willen inzetten 
op publieke toiletten door Weesp en 
Driemond, zodat niemand zich zorgen 
hoeft te maken over een leuk dagje uit in 
ons stadsgebied. Het is mooi als hier ook 
maandverband en tampons beschikbaar 

zijn. De toiletten moeten makkelijk te 
vinden zijn en rolstoeltoegankelijk. 
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Een zorgzaam 
stadsgebied 
We zullen op de bres staan voor een 
sociaal stadsgebied. De coronacrisis 
heeft de kloof tussen arm en rijk ook in 
Weesp en Driemond vergroot. Wij 
strijden tegen deze verschillen onder 
het motto: ongelijk investeren voor 
gelijke kansen! 

Weesp en Driemond beschikken over 
een geweldig netwerk van 
professionele- en 
vrijwilligersorganisaties die zorgen voor 
sociale samenhang, problemen 
voorkomen en waar nodig bijspringen 
met algemene en individuele 
voorzieningen. Daar moeten we zuinig 
op zijn: we moeten ervoor zorgen dat 
dit netwerk intact blijft en zo mogelijk 
nog versterkt wordt wanneer we 
onderdeel worden van de Gemeente 
Amsterdam. 

Betaalbare zorg dichtbij huis 

Zorg moet toegankelijk zijn voor iedereen; 
goed bereikbaar in de buurt. Mensen 
moeten dichtbij huis terecht kunnen voor 
zorg, dagopvang en ontmoeting. De 
toekomstige buurtteams bieden een 
luisterend oor, hulp en advies en moeten 
dan ook in Weesp en Driemond goed 
bereikbaar zijn. Hetzelfde geldt voor 
ontmoetingsplaatsen voor mensen met 
een hulpvraag als de inloop in de 
Roskam, het Alzheimercafé en de 
Vrouwen van Weesp. 
 
Corona heeft ons geleerd hoe essentieel 
ontmoeting is voor welzijn en psychische 
gezondheid. Voor alle leeftijden geldt dat 
we niet zonder elkaar kunnen. Soms 

hebben mensen met een klein netwerk 
een steuntje in de rug nodig.  
 
Het bestrijden van eenzaamheid is ook 
een belangrijke vorm van preventieve 
gezondheidszorg. We koesteren daarom 
onze buurtkamers en andere plekken 
waar Weespers en Driemonders elkaar 
kunnen ontmoeten. 
 
Organisaties als Versa Welzijn hebben 
onze volledige steun om 
vrijwilligersprojecten zoals burenhulp, 
wandelprojecten, long covid-
lotgenotencontact, wijkkookclubs en 
dergelijke op te zetten. Professionals en 
vrijwilligers hebben elkaar nodig, dus 
tussen hen zorgen we voor een vitale 
balans. We proberen verder nieuwe 
projecten om mantelzorgers te 
ondersteunen van de grond te krijgen. De 
fusie met Amsterdam biedt hier 
mogelijkheden. 
 
Vertrouwen in zorg vraagt om 
herkenbaarheid en continuïteit. Weespers 
willen langdurige contracten en daarmee 
vertrouwde gezichten. We streven ernaar 
dat de vertrouwde gezichten in ons 
stadsgebied blijven, ook met de overgang 
naar het Amsterdamse zorgstelsel.  

Jeugd 
Ieder kind verdient een gelijke kans op 
een gezond en gelukkig leven. Ieder kind 
heeft recht op een goede start en op 
ondersteuning en goede zorg wanneer 
het even niet goed gaat. Toch zijn er in 
ons stadsgebied kinderen die in een 
kwetsbare situatie leven. De wachtlijsten 
voor kinderen met ernstige problematiek 
lopen op. Dat mag niet gebeuren.  
 
Jeugdzorg moet zoveel mogelijk dichtbij 
huis. Opvoedondersteuning, jeugdhulp en 
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specialistische jeugdzorg moeten dichtbij 
de kinderen worden georganiseerd en 
ook op andere manieren goed 
toegankelijk zijn. We zijn dan ook tegen 
de invoering van de eigen bijdrage in de 
jeugdzorg en jeugd-GGZ. Wij vinden het 
schrijnend. 

Investeren in een gezonde levensstijl 
Een gezonde leefstijl helpt in veel gevallen 
zware gezondheidsproblemen 
voorkomen. We zetten ons er daarom 
voor in om gezonder leven makkelijker te 
maken en doen op lokaal niveau mee met 
initiatieven om overgewicht tegen te gaan. 
We zorgen voor een gezonde omgeving, 
door bijvoorbeeld meer sportieve plekken 
in de openbare ruimte in te richten en 
verbeteren toegang tot gezonde voeding, 
onder andere via scholen. We willen 
ongezonde eettenten in de buurt van 
scholen ontmoedigen. 
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Een 
bestuurscommissie die 
verbindt en inwoners 
de ruimte en een stem 
geeft 
Bestuurscommissieleden zijn in de 
eerste plaats volksvertegenwoordigers. 
Een belangrijke rol, waarbij nauw 
contact met de inwoners van Weesp en 
Driemond essentieel is. Wij zetten ons 
ervoor in dat informatie vanuit de 
gemeente en bestuurscommisie 
toegankelijk is voor iedereen en dat de 
stem van de inwoners van ons 
stadsgebied gehoord wordt. Waar 
mogelijk geven we de Weespers en 
Driemonders de ruimte om eigen 
initiatieven te ontwikkelen. 

Weesp/Driemond wordt gehoord 
Het is nog best spannend, het begin van 
de bestuurscommissie Weesp. Die gaat 
over zaken als de inrichting van de 
openbare ruimte, subsidies en 
bewonersinitiatieven. Net als de 
stadsdelen mogen we (via het Dagelijks 
Bestuur) de centrale stad ook adviseren, 
gevraagd én ongevraagd. De PvdA zal 
zich maximaal inzetten om de belangen 
van stadsgebied Weesp/Driemond te 
behartigen, gebruikmakend van alle 
mogelijkheden die we ter beschikking 
hebben. Als landelijke partij hebben we 
daarbij het grote voordeel van de directe 
lijn met de fractie van de PvdA in 
Amsterdam. Onze huidige fractievoorzitter 
Bert Keesman is kandidaat om PvdA-
raadslid in Amsterdam te worden. Met 
zo’n ambassadeur in de raad van 
Amsterdam zijn de belangen van 
stadsgebied Weesp/Driemond optimaal 

geborgd, vandaar onze oproep: Stem 
Bert Keesman (#16) de raad van 
Amsterdam in! 

Laagdrempelige hulp  
Hulp in geval van armoede en schulden 
moet laagdrempelig zijn. We zorgen dat 
informatie toegankelijk is en de 
betreffende mensen bereikt. Dat is nu nog 
onvoldoende het geval. Mensen lopen 
hulp, regelingen en geld mis. De 
gemeente heeft een rol om ervoor te 
zorgen dat zij pro-actief worden 
benaderd. Professionals en vrijwilligers 
zoals bij de formulierenbrigade en 
rechtswinkels zijn van groot belang in het 
begrijpelijk maken van ingewikkelde 
informatie. Met het programma 
Schuldenrust helpt de gemeente om 
afspraken te maken met schuldeisers om 
zo schulden te voorkomen, klein te 
houden en op te lossen.  

Bewonersinitiatieven 
De afgelopen jaren ontstonden er mooie 
bewonersinitiatieven. Wat een 
bloemenpracht is bijvoorbeeld ontstaan 
langs onze grachten als gevolg van het 
programma “Weesp Begroot”. De 
Weesperkei heeft geleid tot vele vaak 
blijvende contacten in de buurten. Ons 
initiatief om 40 geveltuintjes en 40 
boomspiegels aan te leggen geeft de 
ruimte aan bewoners om zelf vorm te 
geven aan en te zorgen voor hun 
omgeving. Wat de PvdA betreft smaakt 
dat naar meer en we zijn er dan ook sterk 
voorstander van om de Weespers en 
Driemonders alle ruimte te geven om zelf 
initiatieven te ontwikkelen die een groen 
en sociaal stadsgebied ten goede komen. 
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Een goed contact met de gemeente 
Weespers zijn van oudsher gewend om bij 
het Klant Contact Centrum (KCC) in het 
stadskantoor binnen te lopen om hun 
zaken te regelen. Contact met 
ambtenaren was ook laagdrempelig. 
Driemonders zijn al wat langer gewend 
om onderdeel te zijn van de Gemeente 
Amsterdam. Wat de PvdA betreft is het 
heel belangrijk dat we kunnen blijven 
binnenlopen bij het stadskantoor en dat 
onze vragen en klachten snel en goed 
worden afgehandeld. Om dit te borgen 
hebben we voor 2022 100.000 euro laten 
reserveren voor de versterking van het 

KCC. We zullen er op toezien dat deze 
versterking blijvend is. 

Stadsgebiedpanel en jeugdraad 
De bestuurscommissie stelt via loting een 
stadsgebiedpanel in dat zal adviseren 
over onderwerpen die relevant zijn voor 
Weesp en Driemond. Dit panel adviseert 
de bestuurscommissie minimaal twee 
maal per jaar. De PvdA beschouwt dit als 
een verrijking van de bewonersparticipatie 
en heeft de verwachting dat dit de 
nabijheid van bestuur verder zal 
versterken. Een groot voordeel is dat we 
op deze manier groepen aan het woord 
laten die we anders niet of minder horen. 

We willen ook de mogelijkheid van een 
jeugdraad onderzoeken. Die is des te 
belangrijker nu je vanaf je 16e mag 
stemmen voor de bestuurscommissie en 
voor de gemeenteraad van Amsterdam. 
Een jeugdraad zal oog hebben voor de 
uitdagingen en wensen van de jeugd -nu 
en in de toekomst, maakt de politiek 
levend voor jonge kiezers en kan zelfs een 
kweekvijver zijn voor jong politiek talent.

   

 


